

ပြည်သူ့ ကိုယ်စားလှယ်များ၏ ခံစားခွင့်ဥပဒေကို ပြင်ဆင်သည့် ဥပဒေ

[၁၉၈၅ ခုနှစ်၊ ပြည်သူ့လွှတ်တော် ဥပဒေ အမှတ် ၈]

ပြည်သူ့လွှတ်တော်သည်အောက်ပါဥပဒေကို ပြဋ္ဌာန်းလိုက်သည်။

၁။ ဤဥပဒေကို ပြည်သူ့ကိုယ်စားလှယ်များ၏ ခံစားခွင့် ဥပဒေကို ပြင်ဆင်သည့် ဥပဒေဟု ခေါ်တွင်စေရမည်။

၂။ ပြည်သူ့ကိုယ်စားလှယ်များ၏ ခံစားခွင့်ဥပဒေပုဒ်မ ၄ အောက်တွင် အောက်ပါပုဒ်မကို ပုဒ်မ ၄-က အဖြစ် ဖြည့်စွက်ရမည်—

၄-က။ နိုင်ငံတော် ဒုတိယ သမ္မတအတွက် လစဉ်ထောက်ပံ့ကြေးမှာ ကျပ် ၃၃၀၀ ဖြစ်သည်။ ယင်း ထောက်ပံ့ကြေးအပေါ်တွင် ဝင်ငွေခွန် စည်းကြပ်ခြင်းမှ ကင်းလွတ်စေရမည်။

၃။ ပြည်သူ့ကိုယ်စားလှယ်များ၏ ခံစားခွင့် ဥပဒေပုဒ်မ ၂၅၊ ပုဒ်မ ၂၈ နှင့် ပုဒ်မ ၂၉ ပုဒ်မခွဲ (က) တို့တွင် နိုင်ငံတော် သမ္မတဆိုသည့်စကားရပ် နောက်၌ နိုင်ငံတော် ဒုတိယ သမ္မတဆိုသည့် စကားရပ်ကို ဖြည့်စွက်ရမည်။

၄။ ပြည်သူ့ကိုယ်စားလှယ်များ၏ ခံစားခွင့် ဥပဒေနောက်ဆက်တွဲဇယား (ခ) ကို နောက်ဆက်တွဲဇယား (ခ-၁) ဖြင့် အစားထိုးရမည်။

၅။ ပြည်သူ့ကိုယ်စားလှယ်များ၏ ခံစားခွင့် ဥပဒေနောက်ဆက်တွဲဇယား (ဂ) ကို နောက်ဆက်တွဲဇယား (ဂ-၁) ဖြင့် အစားထိုးရမည်။

ပြည်သူ့လွှတ်တော်ရုံးခန်းမများ၏ ခရီးစဉ်နှင့် ဆင်းသက်မှုများ

နောက်ဖက်ပေး (၈-၁)

အမှတ်စဉ်	တာဝန်အမည်	ခရီးစဉ်	ဆင်းသက်မှုများ				
			ခရီးစဉ် ထိုးပတ် ခရီးစဉ်	မော်တော်ကား/ပိုင်ဆိုင်မှု	ဥပဒေအရပါဝင်သူ	အခြား	အခြား
				ဦးရေ			
၁	၂	၃	၄	၅	၆	၇	၈
၁	နိုင်ငံတော် သမ္မတ/နိုင်ငံတော်ကောင်စီ ဥက္ကဋ္ဌ	နိုင်ငံတော် အထူး အစီအစဉ်ဖြင့် ဆောင်ရွက်ရန်	အထူး မှမ်းပုံဆင် ယင် တား သည့် ခရီးစဉ် အထဲ ခရီးစဉ်နှင့်	လိုအပ်သည့် အခမဲ့အလုပ်နှင့် မော်တော်ကား/ပိုင်ဆိုင်မှု မှတ်ပုံတင် ခရီးစဉ်အတွက် ပြည်ပထွက်ခွင့်၊ အထူးအခွင့်အရေး	လိုအပ်သော ဝန်ထမ်း ဆင်သား ထပ်မံပေးပို့ ပြုစုခြင်းဖြင့် သက်မှတ် ထားရှိရန်	လိုအပ်သော ဝန်ထမ်း ဆင်သား ထပ်မံပေးပို့ ပြုစုခြင်းဖြင့် သက်မှတ် ထားရှိရန်	ခရီးစဉ် / လိုက် ခရီး စာ ဝေခွဲ အခွင့်အရေးများကို အလွယ်တကူ ဖြင့် ပြုလုပ်ပေးရန်
၂	နိုင်ငံတော် ဝန်ထမ်း သမ္မတ/နိုင်ငံတော်ကောင်စီ ဝန်ထမ်း ဥက္ကဋ္ဌ	၎င်း	၎င်း	၎င်း	၎င်း	၎င်း	၎င်း
၃	နိုင်ငံတော်ကောင်စီ အတွင်းရေးမှူး	၎င်း	အင်အား အလွန်ပိုမို မှမ်းပုံ ဆင်ယင် ထားသည့် ခရီးစဉ် အထဲ ခရီးစဉ်နှင့် (ပို့မလုပ်) ထိပ်တန်း ထပ်မံ ၂၅၀ ကျပ်	၃ ဦး	၎င်း	၎င်း	၎င်း
၄	ဝန်ကြီးချုပ်	၎င်း	၎င်း	၃ ဦး	၃	၂	ခရီးစဉ် စာ ဝေခွဲ အခွင့်အရေးများ ထားရှိပေးရန်ကို လိုက် ခရီး စာ ဝေခွဲ အခွင့်အရေးက ဦးစွာ စောင့်ကြည့်ရန်
၅	နိုင်ငံတော်ကောင်စီဝင်	အဖွဲ့ ကိုယ်စား ခရီးစဉ် စောင့်ကြည့် ရန်	၎င်း	၁ ဦး	၁	၂	၎င်း
၆	ပြည်သူ့ထုဝန်ရေးရာဌာန	၎င်း	၎င်း	၁ ဦး	၁	၂	၎င်း
၇	ပြည်သူ့ဝန်ထမ်းရေးရာဌာန	၎င်း	၎င်း	၁ ဦး	၁	၂	၎င်း
၈	ပြည်သူ့လုပ်ငန်းစီမံရေးဌာန	၎င်း	၎င်း	၁ ဦး	၁	၂	၎င်း
၉	ဝန်ကြီးချုပ်	၎င်း	၎င်း	၁ ဦး	၁	၂	၎င်း
၁၀	ဝန်ကြီး	၎င်း	၎င်း	၁ ဦး	၁	၂	ခရီးစဉ်အခွင့်အရေးများကို အချိန် မြန်မာနိုင်ငံတော်အစိုးရအဖွဲ့၏ အဖွဲ့ဝင်များကို အထူးအခွင့်အရေး ဖြင့် ခရီး စာ ဝေခွဲ အခွင့်အရေးများကို စီစဉ်ပေးရန်
၁၁	ပြည်သူ့ထုဝန်ရေးရာဌာန	၎င်း	၎င်း	၁ ဦး	၁	၂	၎င်း
၁၂	ပြည်သူ့ဝန်ထမ်းရေးရာဌာန	၎င်း	၎င်း	၁ ဦး	၁	၂	၎င်း
၁၃	ပြည်သူ့လုပ်ငန်းစီမံရေးဌာန	၎င်း	၎င်း	၁ ဦး	၁	၂	၎င်း
၁၄	ဝန်ကြီး	၎င်း	၎င်း	၁ ဦး	၁	၂	၎င်း